



HEALTH + FITNESS

Tzu Chi Great Love Preschool May Newsletter

5/1/2022

Dear Parents,

The current school year is coming to an end and this will be the last newsletter for parents whose children are moving onto elementary school summer programs! As we reflect upon the year, I would like to say "Thank you!" Thank you to all the parents for your support and commitment. Your child is truly amazing and it's our privilege to be a part of their life journey. I hope that all the graduating children have cultivated good character and developed enthusiasm for learning at our school. We are surely going to miss all the wonderful students when they graduate and move on!

Tuition Due: Friday, 5/6/2022

Office must receive May tuition no later than 5/6/2022 by 5:00pm. After, a late fee of \$30 will be applied to your account.

Parent Conference: Friday, 5/6/2022

School will be closed. You will need to make arrangements for alternative care. Please make sure you are logged in on time to the conference on Zoom. If you are 5 minutes late then your conference will be cancelled and there is no make-up time.

Graduation:

Our Graduation ceremony will be on May 20th, 2022 from 10 to 11am in the school gym.

Teacher Appreciation Week: May 9-13

In honor of our teachers, I would like to invite all students and parents to help celebrate Teacher Appreciation Week. See attached flyer for our Teacher Appreciation Week, but families are encouraged to show their appreciation in any way they prefer throughout the week. Our teachers work hard to make learning exciting and fun for our students and also create a safe learning environment. I am very grateful for their love and passion toward our students. Please help me celebrate and show our appreciation for their dedication and hard work.



Bilingual Curriculum:
"Health and Fitness"



Character Education:
"Tolerance"



Jing Si Aphorism:
"When you have a kind heart,
Everything is beautiful."

May 2022

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
2	3	4	5	6 School Closed
9 Teacher Appreciation	10 Teacher Appreciation	11 Teacher Appreciation	12 Teacher Appreciation	13 Teacher Appreciation
16	17	18	19	20 Graduation Ceremony
23	24	25	26	27 Last Day of School
30 School Closed	31 School Closed			



HEALTH + FITNESS

Tzu Chi Great Love Preschool May Newsletter 慈濟大愛幼兒園

5 月校訊

5/1/2022

親愛的家長,

本學年即將結束,這將是為孩子們進入小學暑期課程的父母提供的最後一份校訊. 當我們回顧這一年,我想說聲“謝謝!”感謝所有家長的支持和付出. 您的孩子真的很棒,我們有幸成為他們人生旅程的一部分. 我希望所有即將畢業的孩子在我們學校都培養了良好的品格和學習的熱情. 當他們畢業並繼續前進時我們肯定會想念所有優秀的畢業學生!

學費截止日期 2022 年 5 月 6 日, 星期五

辦公室必須在 2022 年 5 月 6 日下午 5:00 之前收到學費. 如果延遲, 您將會收到 30 美元的滯納金.

家長會議: 2022 年 5 月 6 日, 星期五

這天學校將停課一天. 您將需要安排替代護理. 請確定您準時登錄 Zoom 會議. 如果您遲到 5 分鐘, 您的會議將被取消, 並且不能再另外安排時間.

畢業典禮:

我們的畢業典禮將於 2022 年 5 月 20 日上午 10 點到 11 點在學校體育館舉行.

謝師週: 5 月 9-13 日

為了向我們的老師致敬, 我想邀請所有的學生和家長一起慶祝感恩教師週. 請參閱我們的教師感謝週所附傳單, 另外我們也鼓勵家庭在這整個星期以他們喜歡的任何方式來表達他們的感謝. 我們的老師努力讓學生的學習充滿樂趣和樂趣, 同時也創造一個安全的學習環境. 我非常感謝他們對我們學生的愛與熱情. 請幫助我慶祝並感謝他們的奉獻和辛勤工作.



雙語課程:
“健康和
體能運動”



品格教育:
“包容”



五月 2021

五月主題



靜思語:
“心美
看什麼都美”

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
2	3	4	5	6 學校停課
9 謝師週	10 謝師週	11 謝師週	12 謝師週	13 謝師週
16	17	18	19	20 畢業典禮
23	24	25	26	27 學期結束
30 學校停課	31 學校停課			